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Besluitenverslag over de vergadering van  

dinsdag 2 juli 2024 
 

Aanwezig (fysiek): Ivo Mechels (voorzitter), Kathleen Celis, Bart De Cokere, Danielle Gerts, Lobke Flamand, 

Lieven Goethals, Lina Grooten, Astrid Laekeman, Tim Neels, Tanja Nuelant, Nancy 

Theunis, Mike van der Staak en Jeroen Sleurs (algemeen directeur en verslaggever). 

Verontschuldigd: Patrick Dirx en Marc Michils. 

 

Sessie goed bestuur 

De bestuurders krijgen meer toelichting over de formele en informele regels voor goed bestuur vanuit de 

rijke ervaring van Luc Haegemans, voormalig secretaris-generaal van BNP Paribas Fortis en nu onder meer 

bestuurder bij Brussels Airport, Brouwerij Westmalle, het Belgisch Nationaal Orkest en voorzitter van Volley 

Vlaanderen. 

Tijdens en na de uiteenzetting wisselen de bestuurders ook van gedachten met Luc Haegemans en met 

elkaar over hoe een en ander concreet werkt bij Gezinsbond. Op heel wat vlakken loopt het al goed, zeker 

gezien de sterk vernieuwde bestuursploeg. Constante aandachtspunten blijven de delicate evenwichten 

tussen strategisch en operationeel, algemeen belang voor Gezinsbond in zijn geheel en gevoeligheid voor 

particuliere bezorgdheden, zoals voor een afdeling of regio in het bijzonder. 

1. Verslag en besluitenverslag 18 juni 2024 

Het verslag en besluitenverslag over de vergadering van de raad van bestuur op 18 juni 2024 worden 

goedgekeurd. 

2. Verlenging opstalrecht oude hoofdzetel Troonstraat 

Aansluitend bij de bespreking op de vergadering van 18 juni, werd ondertussen een principieel akkoord 

gevonden met projectontwikkelaar Motown over de verlenging van het opstalrecht onder specifieke 

voorwaarden. 

De vergadering gaat unaniem akkoord om dit, met de input van onze bedrijfsrevisor en juridische 

raadgevers, door onze notaris te laten vastleggen in een nieuwe akte. 

http://www.gezinsbond.be/
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3. Ledenkortingen-app 

Samen met de uitnodiging voor deze vergadering kregen de bestuurders een informatieve nota over de 

werkgroep die samenkwam rond een digitaal alternatief voor de papieren bonnenboeken. 

Beleidsverantwoordelijke Ledenkortingen Mike van der Staak geeft kort toelichting bij de nota. 

Een beslissing, voorafgegaan door een uitgebreide bespreking, is voor een volgende vergadering 

(waarschijnlijk begin oktober). De bestuurders krijgen daarvoor meer info over het gebruik van de 

papieren bonnenboeken, de extra omzet die ze creëren en de resultaten van het rapport met onder 

andere een bevraging bij leden én het brede publiek over hun voorkeuren… 

4. Stand van zaken ideeën voor 2025 

Zoals afgesproken op de vergadering van 18 juni, geeft algemeen directeur Jeroen Sleurs kort feedback 

over de bespreking van de ideeën voor 2025 op het managementteam van 28 juni. Daar was er 

consensus dat we als organisatie allemaal samen nog meer focus moeten hebben op (1) ledenbehoud 

en ledenwerving, (2) actieve vrijwilligers werven en behouden en (3) extra inkomsten (via 

Ledenkortingen, advertenties, sponsoring, giften…) om onze missie te kunnen blijven realiseren. Nu we 

hopelijk binnenkort met CRM, vlottend lidmaatschap, nieuwe website, app… eindelijk nieuwe 

instrumenten hebben, moeten we gezamenlijk ook extra inzetten op deze zaken (met als vergelijking de 

veel grotere inzet van personeel voor ledenwerving en -behoud bij bijvoorbeeld Natuurpunt). 

De ideeën voor 2025 werden door het managementteam voorlopig ingedeeld in vier categorieën: 

a. Ideeën waar we organisatiebreed echt zwaar op inzetten en die voor Gezinsbond moeten worden 

wat de 1.000/100 km is voor Kom op tegen Kanker 

b. Ideeën waar we organisatiebreed op inzetten, maar iets minder zwaar 

c. Ideeën die eerder op teamniveau verder uitgewerkt kunnen worden 

d. Ideeën die we (in 2025) niet verder uitwerken zoals ze werden ingediend 

De bestuurders ontvangen binnenkort het verslag van deze vergadering van het managementteam en 

kunnen hun eventuele opmerkingen overmaken. Ideeën zijn maar definitief goedgekeurd bij de 

goedkeuring van de begroting 2025 (formeel op de algemene vergadering van begin december 2024). 


